
 MESTO Nové Mesto nad Váhom 
 Komisia dopravného rozvoja mesta 

 

 

Zápisnica č. 4/2023 

zo zasadnutia komisie dopravného rozvoja mesta  

pri MsZ Nové Mesto nad Váhom  konaného, dňa 19.12.2023 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

 

1.Otvorenie 

2.Rôzne  

3.Záver 

 

K bodu č.1: 

Zasadnutie komisie otvoril Ing. Petkanič. Následne bola predstavená nová tajomníčka 

komisie Bc. Monika Piscová, ktorá prevzala agendu po Ing Šimovi, resp. aj  po p. Rudyovej.  

K bodu č.2: 

Predseda komisie p. Kolesár podal návrh na zváženie, či by  nebolo vhodné, aby komisia 

DRM zasadala častejšie, za účelom efektívnejšieho riešenia podnetov a vzniknutých situácií. 

Komisia návrh odporúča, pričom frekvenciu stretnutí KDRM bude upravená podľa možností 

v ďalšom „pláne komisií“.  

Ing. Petkanič v stručnosti prezentoval uskutočnenie a dokončenie digitálneho 

zmapovania mesta  prostredníctvom Geografického informačného systému (GIS), ktorý je 

súborom technických a programových prostriedkov pre uchovávanie, spracovanie a využívanie 

geografických informácií, z čoho vyplýva, že potrebné konkrétne informácie  budeme môcť 

v budúcnosti dostávať v čo najkratšom čase a v čo najväčšom rozsahu, čo prospeje 

k výraznému zefektívneniu a urýchleniu práce. 

V nadväznosti na vyššie uvedené Ing. Petkanič zdôraznil nutnosť zmeny súčasnej 

kategorizácie komunikácií napr. na ul. Tematínska a Čachtická ( z B2 na C2), na ul. Stromová  

(Z C2 na C3) za účelom ďalšieho vývoja v uvedenej oblasti. Tieto územné plány sa budú ešte 

naďalej posudzovať.  

V ďalšom bode bola prednesená požiadavka mesta, týkajúca sa parkovania v okolitom 

priestranstve nemocnice a starej aj novej polikliniky. K problematike sa vyjadrili takmer všetci 

zúčastnení členovia komisie, pričom sa zhodli na tom, že treba komplexne riešiť celú dopravu 

v okolí nemocnice a polikliniky, určiť a zadefinovať o akú komunikáciu sa jedná, následne 

vytvoriť parkovacie miesta pre osoby ZŤP.  

Ing Petkanič vystúpil s návrhom posunutia dopravnej značky „obec Nové Mesto nad 

Váhom „ smerom na Považany z dôvodu nadmerného pohybu chodcov po ceste I/61, čo je 

dôsledkom výstavby výrobných hál a najmä ubytovní (objekt Milex). Komisia tento návrh 

odporúča ako dočasné riešenie. Tiež súhlasila s návrhom zníženia rýchlosti a umiestnenia 



dopravného značenia „pozor chodci“, pričom Ing. Petra Vráblová-Bilková doplnila, že bude 

nutné i posunutie autobusových zastávok na uvedenej ceste.  

Na základe podnetu doručeného na Okresný dopravný  inšpektorát vystúpil Bc. Farkaš 

s požiadavkou riešenia bezpečnosti premávky pred cirkevnou školou Sv. Jozefa v Novom 

Meste nad Váhom. Dôvodom podnetu boli dve dopravné nehody,  ku ktorým došlo v krátkom 

období za sebou a ktorými účastníkmi boli vodič a chodec. Bc. Farkaš uviedol, že v evidencii 

DN sú od roku 2015 evidované na tomto úseku tri dopravné nehody, čiže sa nejedná o miesto 

s častou nehodovosťou, avšak kontrolou bolo zistené, že lampa osvetľujúca priechod je 

čiastočne zarastená. Uvedená závada bola v čase zasadania komisie už odstránená. Ďalším 

návrhom zo strany ODI bolo úplné odstránenie kríkov na parkovisku  ul. Klčové  a tiež zrušenie 

prvého, krajného parkovacieho miesta na tejto ulici, za účelom zvýšenia prehľadnosti  ne ceste. 

Komisia s návrhom súhlasila.  

P. Kolesár predložil žiadosť občana Róberta Faconu, prevádzkovateľa stravovacej 

služby FABO o odstránenie DZ „zákaz zastavenia“ na ul. Lesnícka č. 6, pričom svoju  žiadosť 

odôvodnil tým, že dôchodcovia prichádzajúci  si k nemu vyzdvihnúť jedlo musia parkovať 

ďaleko a tiež uviedol, že uvedená  DZ bola osadená pred mnohými rokmi  nezákonným 

spôsobom. Komisia návrh na odstránenie DZ zamietla ako neodôvodnenú.   

Bc. Piscová  predložila žiadosť Igora Rihu, majiteľa predajne Aqua Exotic Centrum 

o zriadenie parkovacieho miesta na  parkovisku Weisseho a vyrubenie poplatku.  Komisia 

žiadosť zamietla s odôvodnením, že i keď legislatíva síce umožňuje  prideliť parkovacie miesto, 

v súčasnosti je množstvo parkovacích miest nedostatočné.  

Predseda komisie p. Kolesár podal podnet týkajúci sa správania doposiaľ neznámeho 

vodiča, ktorý  pravidelne už po dlhšiu dobu svojim motorovým vozidlom vchádza na trávnatý 

porast – kopec, nachádzajúci sa pri tzv. „slepom výjazde“ z kruhového objazdu pri budove 

Považan. Pracovník MsP p. Kubák navrhol, že uvedené bude monitorovať a následne riešiť 

hliadka mestskej polície. Komisia s návrhom súhlasila. 

p. Kolesár predniesol tiež návrh na opravu, resp. predĺženie zábradlia nachádzajúceho 

sa pri vchode do budovy Plešivec s odôvodnením, že tadiaľ prechádzajú chodci, čiže 

nevyužívajú priechod pre chodcov, čím ohrozujú bezpečnosť a  plynulosť  CP. Komisia 

s úpravou zábradlia nesúhlasila, avšak prijala návrh p. Kubáka  s cieľom monitorovania 

uvedenej dopravnej situácie.  

 

K bodu č.3: 

 

Záver:  Ing. Petkanič ukončil  zasadnutie komisie a poďakoval sa za účasť. 

 

V Novom Meste nad Váhom, 19. 12. 2023 

Predseda: Martin Kolesár    Tajomníčka: Bc. Monika Piscová  

Podpis:                 Podpis: 


